
PROTOKÓ£ 
z VII sesji Rady Gminy Marciszów 
odbytej w dniu 24 lutego 2011 roku 

w siedzibie Urzêdu Gminy 
 
 
Ad.1i 2  
Pocz¹tek obrad sesji godz.13.00, zakoñczenie obrad godz.16.00 
W obradach sesji uczestniczyli Pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy , Krystyna 
Magda Skarbnik Gminy, Robert Greb mecenas, Radni Powiatu Maria Bych , Damian Wójcik, 
soùtysi , mieszkaniec Pastewnika. 
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z przyczyn¹ nieobecno�ci pana Wójta Gminy na 
obradach sesji w zwi¹zku z przebywaniem na urlopie wypoczynkowym. 
Porz¹dek obrad :  
1/ Otwarcie obrad. 
2/ Powitanie. 
3.Stwierdzenie quorum. 
4.Przyjêcie protokoùu z VI sesji. 
5.Sprawozdanie z prac Komisji Rozwi¹zywania Problemów  Alkoholowych i  
    Narkomanii . 
6.Planowane inwestycje na 2011 rok. 
7.Informacja o stypendiach przyznawanych uczniom naszej Gminy. 
8.Podjêcie uchwaù w sprawach : 
a/ zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi¹zywania Problemów 
Alkoholowych oraz narkomanii dla Gminy Marciszów na rok 2011. 
b/ trybu i sposobu powoùywania i odwoùywania czùonków zespoùu interdyscyplinarnego  
    oraz szczegóùowych warunków jego funkcjonowania, 
c/ zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodê i zbiorowego odprowadzania  
    �cieków na terenie gminy Marciszów, 
d/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
e/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
f/ zmiany Uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2011, 
g/ wprowadzenie zmiany do Uchwaùy Nr IV/7/10 Rady gminy Marciszów z 30 grudnia  
    2010  roku, 
h/ ustalenie diet dla radnych Rady Gminy Marciszów, 
i/ wprowadzenie zmian do Uchwaùy Nr XIV/73/07 Rady Gminy Marciszów z dnia 30  
   pa¿dziernika 2007 r, 
9.Interpelacje i zapytania radnych. 
10.Sprawy ró¿ne. 
11. Zamkniêcie obrad sesji. 
Ad.1. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad zostaù przyjêty 14 gùosami �za�, 1 gùosem 
�przeciwnym �  , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych.� 
Ad.3 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady stwierdziù quorum listy obecno�ci 
stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Ad.4. 
Przyjêto bez uwag. 
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Ad.5. 
Poniewa¿ radni otrzymali wcze�niej materiaùy dot. Programu Profilaktyki i Rozwi¹zywania 
Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii dla Gminy Marciszów na rok 2011 mog¹c siê z 
nim zapoznaã Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù omawianie go na zasadzie pytañ 
do Pani Krystyny Kwiatkowskiej Przewodnicz¹cej Komisji ds. Rozwi¹zywania Problemów 
Alkoholowych i Narkomanii. 
Do przedstawionej  propozycji nie wniesiono uwag. 
Pani Krystyna Kwiatkowska Przewodnicz¹ca Komisji ds. Profilaktyki i Rozwi¹zywania 
Problemów Alkoholowych  w skrócie przybli¿yùa radnym sposób wydatkowania �rodków 
przeznaczonych na przeciw dziaùanie alkoholizmowi i dziaùanie narkomanii. Poinformowaùa, 
¿e narkomania na terenie naszej Gminy nie jest jeszcze takim zjawiskiem jak w du¿ych 
aglomeracjach jednak symptomy ju¿ s¹ , ¿e zaczyna siê co� dziaã. Stwierdzono to po 
wykonaniu ankiety anonimowej w Zespole Szkóù i Gimnazjum gdzie w zwi¹zku z 
anonimowo�ci¹ mùodzie¿ wypowiadaùa siê otwarcie informuj¹c, ¿e kilka osób miaùo 
propozycjê nabycia narkotyków. S¹ to jednak zjawiska marginalne i oby ich wiêcej nie byùo. 
Pozyskiwane �rodki s¹ wùa�nie kierowane gùównie w kierunku edukacji mùodego pokolenia , 
bo osoby ju¿ uzale¿nione trudno jest przekonaã, tym bardziej, ¿e one same twierdz¹ i¿ nie s¹ 
uzale¿nione i nie maj¹  problemów  , co oczywi�cie jest nieprawd¹. Wnioski kierowane do 
S¹du Rejonowego w Kamiennej Górze opùacane przez Gminê  /za opiniê, ¿e dana osoba jest 
uzale¿nione/ prowadz¹ do odbycia terapii zamkniêtej po czym delikwent wraca do 
�rodowiska i zaczyna siê od nowa wiêc jest to praca czêsto syzyfowa. Je¿eli jednak osoba 
sama decyduje siê na leczenie jest to ju¿ lepsze rozwi¹zanie ale jest to trudny temat. 
Kieruj¹c jednak programy, czy konkursy do mùodych wskazuje siê im drogê jak postêpowaã 
w ¿yciu, ¿eby nie wej�ã na drogê z kolizj¹ czy prawem , to mo¿e przynie�ã jakie� efekty. 
Dodaùa, ¿e wszystko zostaùo ujête w sprawozdaniu, gdzie postawiono na rodzinê i zamierza 
wspóùpracowaã z Radami Soùeckim poprzez wspólne imprezy itp., bo je¿eli mùody czùowiek 
nie otrzyma wskazówek  od najbli¿szych,  to trudno bêdzie mu z tym problemem sobie 
samemu poradziã.  
Na posiedzeniu Komisji d/ s Rozwi¹zywania Problemów Alkoholowych zostan¹ ustalone 
wspólne kroki, a¿eby zmieniã wszystko na lepsze, tym bardziej, ¿e  �rodki  które pozostaùy 
nie przepadaj¹ , bo w grudniu miaùa byã zrobiona impreza w szkole jednak ze wzglêdu na nie 
dotarcie prowadz¹cego zostaùy przeprowadzone w styczniu i �rodki bêd¹ uzupeùnione. 
Przewodnicz¹ca Komisji poprosiùa o pytania. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Zwróciùa siê z zapytaniem, czy podejmowane dziaùania i zabiegi przyniosùy jaki� wymierny 
efekt i s¹ osoby, które wróciùy na dobr¹ drogê i  czy mo¿na taki program te¿ realizowaã z 
mùodzie¿¹. 
Pani Krystyna Kwiatkowska Przewodnicz¹ca Komisji  
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e wrócili lecz¹cy siê  jednak na krótk¹ chwilê w tym  dwa 
przypadki,  to trzeêwy alkoholik i  w�ród kobiet,  w�ród mê¿czyzn brak takich przypadków 
wrêcz s¹ stwierdzenia, ¿e jest im na leczeniu dobrze , ciepùo daj¹ je�ã zapùac¹ za wszystko 
tak, ¿e mog¹ i�ã ponownie. Najgorsze jest to, ¿e wraca do tego samego �rodowiska i kolegów  
którzy maj¹ na lecz¹cego negatywny wpùyw. Ponadto zwróciùa uwagê na to, ¿e sami lecz¹cy 
twierdz¹, i¿ sobie ze wszystkim radz¹ i w ka¿dej chwili mog¹ przestaã nadu¿ywaã alkoholu , 
a wiemy ¿e to jest nieprawd¹ ale rol¹ komisji jest przeciwdziaùaã i tak siê wùa�nie dzieje ale 
¿eby byù taki widoczny efekt to niestety nie ma takiego. Du¿¹ rolê odgrywaj¹ szkoùy i je¿eli 
wychodzi z jakim� programem, który warto zaakceptowaã to Komisja go realizuje i je¿eli 
bêdzie dalej co� takiego to akceptacja ze strony Komisji bêdzie na pewno tym bardziej dla 
mùodzie¿y ale musi byã przedstawiony program co siê w ramach tego proponuje to wsparcie 
bêdzie.  
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Radna Zofia Siudak  
Wyraziùa swoje zadowolenie i spostrze¿enie, co do  ró¿norodnej formy pomocy osobom 
uzale¿nionym i to, ¿e dociera siê do dzieci, co jest pocieszaj¹ce tym bardziej , ¿e dzieci maj¹ 
mo¿liwo�ã wyjazdu na koloniê i szansê oderwania siê od swojego �rodowiska. 
Ad.6. 
Planowane inwestycje na 2011 rok 
Informacjê przedstawiù pan Marek Bana� kierownik referatu inwestycji i infrastruktury w 
Urzêdzie Gminy Marciszów. 
Rozpocz¹ù od najwa¿niejszej inwestycji , któr¹ jest budowa oczyszczalni  �cieków w 
Marciszowie i kanalizacji  sanitarnej II etap a, której zakoñczenie jest planowane na jesieni.  
Ponadto z wiêkszych inwestycji to remonty dróg gminnych nr 114479D w Marciszowie ulica 
Piekarska, Ko�cielnej i Soùecka z funduszy TGR oraz droga gminnej nr 114455D  w 
Ciechanowicach 
Ponadto remont drogi gminnej w Sêdzisùawiu tzw. obwodnicy nr 114371 II etap oraz w 
kierunku masarni. 
Nastêpnie budowa o�wietlenia na, co podpisana jest umowa na drodze krajowej nr 5 w 
Marciszowie i drodze powiatowej w Sêdzisùawiu. 
Zaplanowano te¿ rozbudowê �wietlicy wiejskiej w Nadgórniku oraz budowê szatni dla 
sportowców w Sêdzisùawiu. 
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Zwróciù siê w sprawie wodoci¹gowania Ciechanowic , którego  brak zarówno w planie 
inwestycyjnym jak, te¿ w bud¿ecie wiêc pyta czy w temacie co� zrobiono. 
Przypomniaù publiczne deklaracje Wójta Gminy, ¿e bêdzie on budowany dlatego uwa¿a, ¿e 
nale¿y siê jasno okre�liã czy bêdzie budowany wodoci¹g , czy nie , bo radny przestanie siê 
ju¿ pytaã. 
Pan Marek Bana� w odpowiedzi poinformowaù, ¿e wykonany jest projekt budowlany i 
zùo¿ono wniosek na pozwolenie na budowê. 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Poinformowaùa radnego A.Mitczaka , ¿e Urz¹d Gminy czeka na nastêpny nabór w ramach 
�rodków usùugi dla ludno�ci i nie ma tu winy Urzêdu poniewa¿ trwa to tak dùugo w Urzêdzie 
Marszaùkowskim i Dlatego jest bardzo du¿e opóênienie ,a z wùasnego bud¿etu nie mo¿emy 
sobie pozwoliã na rozpoczêcie tej inwestycji bez zabezpieczenia dodatkowych �rodków , 
poniewa¿  Gminê  nie staã na sfinansowanie takiej inwestycji. Po przyjêciu  wniosku bêdzie 
mo¿na dziaùaã.  
Zwróciùa, te¿ uwagê na brak konsekwencji ze strony mieszkañców wskazuj¹c Úwidnik gdzie 
ludzie nie przyù¹czyli siê d o zrobionego wodoci¹gu  je¿eli do koñca roku nie osi¹gniemy 
odpowiednich ilo�ci przyù¹czy, to Gminê czeka do zwrotu 900 tysiêcy dotacji. Ludzie chc¹ 
wodoci¹g ale póêniej siê wycofuj¹ pomimo podpisania wcze�niej o�wiadczeñ.  
Radny Adam Ry¿owski  
Przypomniaù, ¿e byùa o tym mowa, i¿ inwestycje du¿e i drogie  dla Gminy maja byã robione 
w sposób logiczny. Dlatego skoro wówczas mówiono, ¿e  Ciechanowice nie bêd¹ miaùy 
wodoci¹gu w pierwszej kolejno�ci lecz Úwidnik, to zdaniem radnego nale¿aùo siê 
zabezpieczyã na t¹ okoliczno�ã.  
Uwa¿a te¿, ¿e ka¿dy mieszkaniec , który siê wycofa z deklaracji powinien ponie�ã 
odpowiedzialno�ã a¿eby nie doszùo do tego, ¿e bêdziemy musieli zwróciã 900 tysiêcy. 
Obawia siê , ¿e mo¿e powstaã taka sytuacja, ¿e mieszkañcy Ciechanowic zarzuc¹, ¿e 
niepotrzebnie wykonywano wodoci¹g w Úwidniku skoro ludzie nie chc¹ siê teraz przyù¹czyã. 
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W sprawie o�wietlenia uwa¿a, ¿e nie powinno siê dokùadaã do o�wietlania na  drodze  
krajowej tym bardziej , ¿e  nie wolno inwestowaã w nieswoje, co w przeszùo�ci miaùo miejsce 
i Wójt otrzymaù wówczas wytyk. Nie do�wietla siê dróg gminnych, o co ludzie prosz¹ ,a 
zaplanowano na drodze krajowej, co zdaniem radnego nie powinno mieã miejsca. 
Dlatego na najbli¿sze zebranie wiejskie zaprosi pani¹ Skarbnik , Wójta Gminy , 
Przewodnicz¹cego Rady, ¿eby wytùumaczyli t¹ sytuacjê ludziom, którzy mieszkaj¹ wokóù 
dróg gminnych nieo�wietlonych ,a na drodze krajowej jest zaplanowane oraz to  
¿e pùac¹ podatki do Gminy ,a droga nie jest wyremontowana. 
Soùtys wsi Domanów  Wùadysùaw Wróblewski  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù, ¿e soùtysi zabieraj¹ gùos w sprawach ró¿nych. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zwróciùa siê z zapytaniem w sprawie alternatywnej drogi w Wie�ciszowicach wyjazdu z  
kolorowych jeziorek  w celu rozùadowania natê¿enia ruchu w tej sprawie Wójt obiecaù pomoc 
wiêc radna pyta, czy ju¿ jest co� w tej sprawie robione. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Przypomniaù, ¿e jest to droga popwodziowa jednak nic nie zostaùo zrobione w tej sprawie, a 
nale¿y spowodowaã a¿eby Urz¹d Marszaùkowski wreszcie zareagowaù. 
Ponadto radna zwróciùa siê w sprawie cieku Kùopotek powoduj¹cy szkody w obmurowaniu 
brzegów Mennicy i mostku ù¹cz¹cego cieki. Poniewa¿ jest wùa�ciciel dlatego prosi 
pracownika Urzêdu Gminy, ¿eby znaleêã jakie� �rodki i zacz¹ã dziaùaã w innym przypadku 
przy  powodzi , czy opadach i roztopach wiosennych mo¿e byã problem ,  a który istniej ju¿ 
od 1997 roku. 
Radna uwa¿a , ¿e Gmina jako gospodarz powinna w tym kierunku caùy czas co� robiã. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù radnej, ¿e sprawy s¹ monitorowane i caùy czas w 
tym kierunku s¹ wykonywane prace pomimo, ¿e Gmina ,nie jest  wùa�cicielem. 
Radna chciaùaby przy okazji zapoznaã siê  z pismami jakie zostaùy skierowane w tej sprawie i 
w jakim terminie. 
Radny Józef Szoùdrowski Sêdzisùaw        
Zwróciù uwagê na brak w planach inwestycyjnych na rok 2011 o�wietlenia w Sêdzisùawiu  
które byùo obiecane przez Wójta Gminy. 
Pani Skarbnik Gminy  
Przypomniaùa, ¿e nie byùo zaplanowane o�wietlenie w Sêdzisùawiu i s¹ tylko te zadania na, 
które zostaùy zùo¿one wnioski i s¹ ju¿ podpisane umowy , a zadañ inwestycyjnych  ogóùem w 
bud¿ecie jest na 11 milionów i niestety Gmina musi siê najpierw uporaã z du¿¹ inwestycj¹ 
jaka jest oczyszczalnia i kanalizacja. 
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw 
Zwróciùa siê  wiêc z zapytaniem po co byùa obietnica, ¿e o�wietlenie bêdzie zrobione w 
Sêdzisùawiu  
Zdaniem Przewodnicz¹cego Rady Gminy Sêdzisùaw �sam sobie gola strzeliù � poniewa¿ mieli 
do wyboru i wybrali o�wietlenie do koñca gùównej ulicy ,a nie przez wie� , a tym czasem w 
Gminie s¹ te¿ inne wsie gdzie nie ma o�wietlenia ponadto nikt nie powiedziaù, ¿e nie bêdzie 
tego o�wietlenia. 
Radny Adam Ry¿owski   
Faktem jest, ¿e byùo wpisane o�wietlenie w Sêdzisùawiu w zadaniach poszczególnych 
soùectwach ale zdaniem radnego brak wspólnych rozmów  powoduje takie sytuacje i jak wróci 
Wójt Gminy z urlopu radny proponuje wspólne spotkanie z soùtysami i czùonkami Rad 
Soùeckich, bo nale¿y o tych sprawach rozmawiaã. Przypomniaù historiê budowy szatni w  
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Sêdzisùawiu, która byùa z roku na rok przesuwana do wykonania. Dlatego prosi nie 
stwierdzanie, ¿e o�wietlenia nie byùo w planach , bo byùo i Sêdzisùaw o to zabiegaù. 
Ad.7. 
Informacja o stypendiach przyznawanych uczniom naszej Gminy. 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Marta Jêdrzejowska kierownik referatu O�wiaty Urzêdu  
Gminy zapoznaùa radnych ze szczegóùami sprawy - informacja stanowi zaù¹cznik nr 3 do 
protokoùu. Ponadto poinformowaùa, ¿e na ostatnim posiedzeniu Komisji O�wiaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki Rady Gminy poczyniono  zmiany uchwaùy n/t przyznawania stypendium 
Wójta jak, te¿ dyrektora Szkoùy i na przyszùej sesji zostanie przedstawiony Radzie projekt tej 
uchwaùy z uwzglêdnieniem obni¿enia puùapu przyznawania stypendiów. 
Uwag i zastrze¿eñ nie zgùoszono.   
Ad.8. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
- zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi¹zywania Problemów  
 Alkoholowych oraz Przeciwdziaùania Narkomanii dla Gminy Marciszów na rok 2011. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù odczytanie jedynie dziaùów projektu uchwaùy ze 
wzglêdów objêto�ciowych. Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik  nr 4 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : trybu i sposobu odwoùywania czùonków zespoùu  
  interdyscyplinarnego oraz szczegóùowych warunków jego funkcjonowania. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy do, którego nie wniesiono 
uwag. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 5 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodê i  
  zbiorowego odprowadzania �cieków na terenie gminy Marciszów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poprosiù o opiniê przewodnicz¹cego Komisji Infrastruktury 
Technicznej Rady Gminy radnego Adama Wronê. 
Radny Adam Wrona poinformowaù o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwaùy przez 
komisjê. 
Radny Andrzej Mitczak zwróciù siê z zapytaniem gdzie jest woda po 0,80 zù o czym 
wcze�niej byùa mowa.  
Innych uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za �, 1 gùosem �przeciwnym�, 2 gùosami �wstrzymuj¹cymi 
siê� przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 6 do protokoùu.  
- projekt  uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do przewodnicz¹cego Komisji infrastruktury 
Technicznej o opiniê n/t projektów uchwaù. 
Przewodnicz¹cy Komisji radny Adam Wrona poinformowaù o pozytywnym zaopiniowaniu 2 
projektów uchwaù dot. sprzeda¿y nieruchomo�ci  po ich przeanalizowaniu na posiedzeniu 
komisji. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 7 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci  
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Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu 11 gùosami �za� , 2 gùosami �przeciwnymi�, 2 gùosami �wstrzymuj¹cymi 
siê � przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmiany Uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok  
  2011 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy zapoznaùa radnych z 
tre�ci¹ projektu uchwaùy oraz szczegóùami zmian, które nast¹piùy w zwi¹zku z wycofaniem 
wniosku o dofinansowanie projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitaù Ludzki Pn.� 
Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów klas III szkóù podstawowych w 
kwocie 43.296 zù. W zwi¹zku z czym zwiêksza siê wydatki bud¿etowe o kwotê 318.800 zù w 
wyniku podziaùu wolnych �rodków wynikaj¹cych z zamkniêcia 2010 roku w kwocie 318.800 
zù. Nastêpuje ono w dziale 010 na wykonanie dokumentacji projektowej ruroci¹gu tùoczonego 
kanalizacji sanitarnej z Sêdzisùawia do Marciszowa, które jest realizowane w ramach �rodków 
ochrony �rodowiska w kwocie 60.000 zù. W dziale 600 na zadanie PN. Przebudowa drogi 
gminnej nr 114371 D w Sêdzisùawiu w ramach otrzymanej promesy na usuwanie skutków 
klêsk ¿ywioùowych � udziaù wùasny kwocie 40.000zù.W dziale 750 w zwi¹zku z planowan¹ 
zmian¹ uchwaùy w sprawie diet dla radnych i soùtysów w kwocie 16.500 zù. W dziale 854 
udziaù wùasny gminy przy realizacji zadania pomoc materialna dla uczniów o charakterze 
socjalnym w kwocie 20.000 zù. W dziale 900 rozdziale 90003 na zimowe utrzymanie dróg 
gminnych w kwocie 30.000 zù oraz rozdziale  90095 w wysoko�ci 113.000 zù na zadanie 
inwestycyjne Pn� Rekultywacja skùadowiska odpadów w Ciechanowicach I etap�.W dziale 
921 na remont �wietlicy wiejskiej w Pastewniku w wysoko�ci 39.300 zù w ramach dziaùania 
wdra¿anie lokalnych strategii rozwoju dla maùych projektów na co zùo¿ono wniosek o 
dofinansowanie. 
Do przedstawionych zmian nie wniesiono uwag. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 0 gùosów �przeciwnych � 1 gùosem �wstrzymuj¹cym� 
przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 9 do protokoùu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do radnych o ewentualne zapytania do mecenasa  
w  zwi¹zku z tym ¿e musi opu�ciã obrady sesji poniewa¿ odbywa siê sesja w Wojcieszowie w 
której musi uczestniczyã. 
W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy  poinformowaù radnych, ¿e ¿eby 
obrady sesji w Wojcieszowie  nie kolidowaùy z obradami naszej sesji i ¿eby mógù w niej 
uczestniczyã mecenas/ jest tam zatrudniony /   w marcu obrady odbêd¹ siê o godz.11.00 
natomiast nastêpne najprawdopodobniej o godz.10.00  radni zostan¹ o zmianie powiadomieni. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
W zwi¹zku z reprezentowaniem przez radn¹ Rady Gminy Marciszów w Powiatowej Radzie 
Zatrudnienia  zwróciùa siê z zapytaniem, czy radnej nale¿y siê zwrot kosztów za dojazd. 
Adwokat Robert Greb sprawdzi t¹ sytuacjê i odpowie radnej w najbli¿szym czasie. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Zwróciù siê  z zapytaniem do mecenasa , czy interpelacje i zapytania radnych dotycz¹ tylko 
Wójta czy pracowników Urzêdu Gminy poniewa¿ na sesji odpowiedziano radnemu, ¿e tylko 
do Wójta. 
Poniewa¿ w dniu dzisiejszym przegùosowano w porz¹dku obrad punkt �interpelacje i 
zapytania radnych � zacytowaù zapis ze Statutu Gminy Marciszów,  czy wiêc bêdzie on 
wyczerpany , bo Przewodnicz¹cy Rady Gminy odpowie, ¿e wójt jest nieobecny na sesji co dla 
radnego znaczy, ¿e porz¹dek nie zostaù wyczerpany , a to oznacza ¿e przewodnicz¹cy nie  
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mo¿e dokonaã zamkniêcia obrad sesji , czy wiêc nie mo¿na byùo wycofaã z porz¹dku obrad 
tego punktu. 
Pan Robert Greb mecenas w odpowiedzi poinformowaù, ¿e zadaje siê zapytanie , czy zgùasza 
interpelacjê do Wójta Gminy, ale Wójt mo¿e upowa¿niã do udzielenia odpowiedzi  
pracownika Urzêdu Gminy, ponadto zostaj¹ one zapisane w protokole i je¿eli Wójt jest 
nieobecny udzieli odpowiedzi  na nastêpnej sesji. Stwierdziù te¿ , ¿e skoro Wójt jest 
nieobecny na sesji, to mo¿na byùo punkt �interpelacje i zapytania radnych � wycofaã z 
porz¹dku obrad.  
Ponadto radny zwróciù siê  w sprawie prawa zwyczajowego, które jest  prawem lokalowym 
poprzez , które ustalono  w przeszùo�ci , ¿e w porz¹dku obrad ma siê istnieã punkt dot. 
przedstawienia sprawozdania z prac miêdzy sesjami Wójta Gminy i Przewodnicz¹cego Rady 
Gminy, to zdaniem radnego powinno byã honorowane i tak jest te¿ w innych gminach, 
tymczasem zaprzestano przedstawiania tego sprawozdania. 
Dlatego radny nie bêdzie siê domagaù aby ten punkt byù zawsze w porz¹dku obrad lecz zada 
wszystkie pytania , co Wójt i Przewodnicz¹cy robiù miêdzy sesjami w sprawach ró¿nych czy 
ma takie prawo. 
Mecenas w odpowiedzi potwierdziù, ¿e mo¿e radny tak post¹piã. 
Radny podziêkowaù za odpowiedê. 
Obecny na sesji radny Powiatu Zbigniew Bednarek poinformowaù ¿e w Powiecie zostaùa 
podjêta uchwaùa o zwrocie kosztów podró¿y na sprawowanie mandatu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy podziêkowaù za informacjê  i ogùosiù 10 minutow¹ przerwê. 
Po przerwie. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Stwierdziù, ¿e chocia¿ nie jest obecny Wójt Gminy na obradach sesji zapytania i interpelacje 
zostaj¹ zapisane i przekazane Wójtowi Gminy. 
- projekt uchwaùy w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr IV/7/10 Rady Gminy  
  Marciszów z dnia 30 grudnia 2010 roku 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê z zapytaniem do Komisji Bud¿etowej Rady Gminy, czy projekt uchwaùy zostaù 
przeanalizowany i czy wszystko jest w porz¹dku w tej uchwale w zwi¹zku z przedstawionymi 
wy¿ej zmianami.   
Radny Janusz Zawierucha Przewodnicz¹cy Komisji Bud¿etu 
W odpowiedzi poinformowaù, ¿e Komisja dokonaùa analizy projektu bud¿etu i nie wniosùa 
uwag i zastrze¿eñ do przedstawionych zmian. 
Pani Skarbnik Gminy poinformowaùa, ¿e Wieloletnia Prognozê Finansow¹ nale¿y zmieniã 
wówczas kiedy zmienia siê wynik bud¿etu , skoro tak siê staùo dlatego musiaùa dokonaã 
zmian  WPF w zaù¹czniku nr 1  i 2 � wykaz realizowanych przedsiêwziêã.  
Innych uwag nie wniesiono.  
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 10 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : ustalenia diet radnym Gminy Marciszów 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù  i odczytaù tre�ã wniosku zùo¿onego przez radnych 
dot. podwy¿ki diet radnym i soùtysom proponuj¹c jego przegùosowanie. 
Skarbnik Gminy przypomniaùa o tym, ¿e radni nie mog¹ wnioskowaã do bud¿etu  lecz tylko 
Wójt , bo jest wykonawc¹  bud¿etu.  
Radny Adam Ry¿owski  
Nie wie , który projekt ma przegùosowywaã poniewa¿ otrzymaù trzy jednak uwa¿a, ¿e nale¿y 
przegùosowaã projekt uchwaùy najdalej id¹cy przypomniaù o wnioskach Komisji Ochrony  
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Úrodowiska i Rolnictwa oraz Infrastruktury Technicznej , które nale¿y zastosowaã, a 
dotyczyùy one  Komisja Infrastruktury zaproponowaùa :  
- zmianê zapisu w § 3 pkt.2 i 3  projektu uchwaùy polegaj¹cym na jego wykre�leniu. oraz  
Zacytowaù zapis z projektu uchwaùy dot.obni¿enia diet szczególnie  pod. �b� projektu 
uchwaùy brzmi¹cego � o 50% w przypadku nieobecno�ci radnego na posiedzeniu komisji , 
radnego pracuj¹cego w jednej komisji i zwróciù siê z zapytaniem do Przewodnicz¹cego Rady 
Gminy jak widzi prawne podej�cie do sprawy , bo jest to dla radnego tak jak byliby równi i 
równiejsi, bo radny pracuj¹cy w dwóch komisjach i bêd¹c nieobecnym na jednej z nich bêdzie 
miaù potr¹cone 25% , natomiast radny pracuj¹cy w jednej komisji za nieobecno�ã na niej 
bêdzie maiù potr¹cone 50% . Przypomniaù zapis Statutu ¿e radny ma obowi¹zek pracowaã na 
sesji i komisji w liczbie pojedynczej. Poinformowaù jednak ¿e grupa radnych  przyjmuje t¹ 
propozycjê, ¿eby nie odrzucaã tego projektu uchwaùy  jednak powróci do sprawy w 
póêniejszym terminie. 
Pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy 
Poinformowaùa, ¿e zostaùy przekazane przez pracownika biura Rady Gminy wnioski   Komisji 
Infrastruktury Technicznej i Komisji Ochrony Úrodowiska i Rolnictwa / stanowi¹ zaù¹cznik nr 
11 do protokoùu / które zostaùy wprowadzone do projektu uchwaùy i,  które radni posiadaj¹.   
W zwi¹zku z powy¿szym ustalono, ¿e nale¿y przegùosowaã wniosek najdalej id¹cy czyli 
przygotowany nowy projekt uchwaùy uwzglêdniaj¹cy propozycje Komisji Infrastruktury 
Technicznej oraz Komisji Ochrony Úrodowiska i Rolnictwa, który radni otrzymali. 
Przewodnicz¹cy Rady zaproponowaù, ¿eby podczas odczytywania projektu uchwaùy radni 
zgùaszali ewentualne poprawki do niego. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu  12 gùosami �za�, 0 gùosów� przeciwnych � , 3 gùosy �wstrzymuj¹ce � 
Przyjêùa projekt uchwaùy stanowi¹cy zaù¹cznik nr 12 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr XI/73/07 Rady  
  Gminy Marciszów z dnia 30 pa¿dziernika 2007 roku. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù projekt uchwaùy. 
Uwag nie wniesiono. 
Rada w gùosowaniu 13 glosami �za� , 2 gùosami  �przeciwnymi� , 0 gùosów,  
�wstrzymuj¹cych � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 13 do protokoùu. 
Ad.9. 
Interpelacje i zapytania radnych 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zacytowaù  zapis ze Statutu Gminy Marciszów w zwi¹zku z 
uwagami radnego Adama Ry¿owskiego n/t niemo¿no�ci zgùaszania przez radnego interpelacji 
i zapytañ. 
Radny Adam Ry¿owski  
Przypomniaù, ¿e na poprzednie sesji zadaù pytanie Skarbnikowi  Gminy i zostaù pouczony, ¿e 
radny ma zadawaã pytanie Wójtowi , zdaniem radnego Wójt i tak zobowi¹zaùby pani¹ 
Skarbnik do udzielania odpowiedzi w sprawie bud¿etu wiêc wedùug radnego jest to robienie 
�koùomyji.� 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù uwagê na to, ¿e w wiêkszo�ci poruszane sprawy 
dotyczyùy  Powiatu. 
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw  
Zwróciù uwagê na brak poinformowania radnych przez  Urz¹d Gminy o ogùoszeniu o naborze 
do Komisji Konkursowej do opiniowania w otwartych konkursach ofert. 
Brak tej informacji spowodowaù, ¿e nie zostaù wytypowana ¿adna osoba do udziaùu w 
szkoleniu. Prosi o sygnaùy na przyszùo�ã w takich sytuacjach. 
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Przewodnicz¹cy Rady Gminy obiecaù, ¿e na przyszùo�ã radni bêd¹ wcze�niej informowani o 
tego rodzaju sprwach. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Poinformowaùa o sprawie, któr¹ zgùaszaùa na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej dotycz¹cej  
sprzedawanych budynków gminnych w, których wcze�niej dokonuje siê remontów. S¹ jednak 
sytuacje kiedy przekazuje siê mieszkania w takim stanie gdzie pozostawiono je w stanie nie 
ruszonym choãby po wcze�niejszych lokatorach ,a nastêpnie sprzedawane za niewielkie 
pieni¹dze. 
S¹ te¿ sytuacje ¿e mieszkania s¹ dostosowywane do potrzeb lokatorów za �rodki gminne i te¿ 
sprzedawane za przysùowiow¹ zùotówkê. Radna zwróciùa siê z zapytaniem na czym ta sztuka 
polega poniewa¿ radna nie bardzo siê z tym zgadza. 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Poprosiùa o konkretny przykùad skoro mówimy o mieszkaniach sprzedawanych zgodnie z 
uchwaùa Rady Gminy za 1 %. 
Radnej chodzi konkretnie o budynek � noclegowniê w Marciszowie , która zostaùa polepszona  
przez Gminê. 
Skarbnik Gminy odpowiedziaùa , ¿e bez wykonania tych prac Gmina  nie sprzedaùoby   
noclegowni , bo nie speùniaùa warunków mieszkalnych. Gmina natomiast ma obowi¹zek 
dostosowaã taki budynek do zamieszkania i tyle zrobiùa czyli poszerzyùa klatkê schodow¹ o 5 
cm oraz wykonaùa piony. Wyremontowane poddasze tego budynku zostanie  w drodze 
przetargu  sprzedane inne mieszkania w tym budynku otrzymali byli lokatorzy z TBS za, 
które Gmina pùaciùa i dlatego ta osoba otrzymaùa tam mieszkanie i na wùasny koszt wykonuje 
caùkowity remont po czym wykupi za 1 % zgodnie z uchwaù¹. Radna wspomniaùa te¿ o 
budynku po byùym Urzêdzie Gminy dostosowanym nastêpnie do lokali mieszkalnych na co 
poszùy nie maùe pieni¹dze zdaniem radnej. 
Skarbnik Gminy poinformowaùa, ¿e te¿ tam  wykonano takie prace ¿eby z budynku 
biurowego przeksztaùciã go na mieszkalne. Musiaùa zostaã wykonana nowa klata schodowa 
bo poprzednia nie speùniaùa norm  oraz  zalecenia budowlane nic po za tym. Musz¹ zostaã 
wykonane takie prace poniewa¿ Powiat nie da pozwolenia na jego u¿ytkowanie 
Radny Adam Ry¿owski   
Przypomniaù o sytuacji kiedy rozpoczynano budowaã obecne centrum kulturalno � o�wiatowe 
nikt nie mówiù wówczas o kosztach i radni przegùosowali ¿eby budowaã. 
Dlatego radny uwa¿a, ¿e nale¿y odzyskaã pieni¹dze od PKP , bo maj¹ dùugi wobec Gminy , 
trzeba byùo znalezã pieni¹dze , koszty mieszkania w TBS s¹ du¿e a zapis sprzed 3 kadencji , 
¿e z budynku nr 21 w Ciechanowicach , któremu grozi zawalenie przenosi siê lokatorów do 
TBS przy czym Gmina bêdzie dotowaã mieszkania, w miêdzy czasie  proponuj¹c mieszkania 
gdzie indziej pod warunkiem , ¿e przy odmowie przyjêcia mieszkania , Gmina nie bêdzie 
pùaciã za TBS. Radny poprosiù choãby o jeden dokument mówi¹cy, ¿e warunki te zostaùy 
speùnione. Uwa¿a, ¿e w takim dziaùaniu powinno byã trochê logiki , bo Gmina poniosùa za 
wykonanie powy¿ej przedstawianych  prac koszty  , które poniek¹d s¹ zrozumiaùe ale jak siê 
póêniej soùtysowi mówi, ¿e nie otrzyma z Urzêdu oùówka , bo nie ma pieniêdzy to tego nie 
rozumie. Radny przypomniaù sprawê sprzeda¿y rolnikowi przez  Agencjê nieruchomo�ci , 
któr¹ ka¿dy pamiêta. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù uwagê  wszystkim , ¿e powy¿sze dziaùania dot. 
wykonywania remontów s¹ wykonywane zgodnie z uchwaù¹ Rady. 
Skarbnik Gminy podsumowuj¹c stwierdziùa, ¿e niestety czasami trzeba doùo¿yã do czego 
Gmina te¿ jest zobligowana dlatego w przedmiotowych budynkach PKP jedno piêtro idzie na 
sprzeda¿ ¿eby zmniejszyã koszt, które zostaùy wùo¿one. Powoùaùa siê te¿ na ilo�ã podañ 
zùo¿onych o przydziaù mieszkania , a niektórym oczekuj¹cym nale¿y przydzieliã je od zaraz.    
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Przypomniaùa te¿, ¿e z TBS po za jednym lokatorem , który wpùaciù kaucjê pozostali siê 
wyprowadzili. 
Radny Andrzej Mitczak  Ciechanowice  
Uzasadniù swój sprzeciw do uchwaùy o sprzeda¿y poddasza w noclegowni dlatego , ¿e  
to du¿a powierzchnia , bo a¿ 540 m2. 
Skarbnik Gminy w odpowiedzi wyja�niùa, ¿e 540 m2, to powierzchnia caùej dziaùki  i 
przypomniaùa, ¿e jedno piêtro noclegowni idzie do sprzeda¿y , któr¹ lokatorzy nastêpnie 
wykupi¹ za 1%, drugie piêtro zostanie sprzedane w wolnej sprzeda¿y nie za 1 %. 
Radny Dawid Chêciñski Marciszów 
Ustosunkowaù siê do wypowiedzi radnego Adama Ry¿owskiego zwracaj¹c siê z zapytaniem 
do radnego, co jest wa¿niejsze zapewnienie  mieszkañ dla mieszkañców naszej Gminy i 
wydatki z tym zwi¹zane , czy zakup oùówka dla soùtysa. 
Radny Adam Ry¿owski  
W odpowiedzi zwróciù uwagê radnemu Dawidowi Chêciñskiemu na fakt, ¿e  jest radnym ju¿ 
20 lat, a radny Chêciñski dopiero siê uczy i je¿eli radnym podstawia siê uchwaùê tak¹ , a nie 
inn¹ i nie wykazuje siê wówczas, ¿e to bêd¹ koszty po czym Skarbnik Gminy spotyka siê z 
radnymi i informuje, ¿e trzeba zrobiã ró¿ne zmiany, co jest zrozumiaùe dla radnego jednak 
radnemu  chodzi o sama procedurê zaùatwiania sprawy. Tym bardziej, ¿e siê mówi, ¿e Gmina 
Marciszów odzyskaùa noclegowniê za dùugi PKP w stosunku do Gminy ale siê ju¿ nie mówi,  
¿e Gmina musi ponie�ã  jakie� koszty , bo przyjêto przypu�ãmy  za np.100 tys, a  
modernizacja jego bêdzie kosztowaã Gminê np. 80 tysiêcy. Radny nie ma pretensji, ¿e tam s¹ 
mieszkania , bo wie, ¿e s¹ one potrzebne powtarza wiêc, ¿e  istotna jest forma zaùatwienia 
sprawy. 
Ad.10. 
Sprawy ró¿ne   
Radny Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê z zapytaniem czy uczestnicy sesji wiedz¹, ¿e w domu kultury w Marciszowie 
odbywa siê spotkanie w sprawie sùupów energetycznych i odszkodowañ dla rolników. 
Radny uwa¿a, ¿e jak takie spotkanie siê odbywa to przynajmniej przewodnicz¹cy Komisji 
Ochrony Úrodowiska i Rolnictwa powinien o tym wiedzieã, ¿eby zainteresowani mogli w 
spotkaniu uczestniczyã. Jako rolnik nic o tym nie widziaù, a jest to wa¿na sprawa dlatego 
uwa¿a, ¿e jest zùy obieg informacji. 
Pani Krystyna Kwiatkowska  Sekretarz Gminy  
Poinformowaùa, ¿e w dzisiejszej poczcie otrzymaùa informacjê z Doradztwa Rolniczego ¿e w 
dniu dzisiejszym o godzinie 14.00 jest spotkanie , którego organizatorem jest Doradztwo 
Rolnicze , który przesùaù tak¹ informacjê do rolników informuj¹c Urz¹d Gminy o tym, ¿e 
ono odbêdzie siê w domu kultury w Marciszowie. 
Radny Józef Szoùdrowski Sêdzisùaw , soùtys Stanisùaw Cepielik  
Poinformowaù , ¿e tak¹ informacjê o dzisiejszym spotkaniu otrzymaù du¿o wcze�niej na 
godzinê 14.00. o czym poinformowaù mieszkañców , jednak ze wzglêdu na obrady sesji Rady 
Gminy poprosili o zmianê godziny na 15.00. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Poinformowaù, ¿e informacja taka byùa wcze�niej  i wùa�nie soùtys Marciszowa zwolniù siê z 
obrad sesji, a¿eby móc w spotkaniu uczestniczyã. 
Wùadysùaw Wróblewski Soùtys Domanowa 
Zwróciù siê w sprawie o�wietlania , które 9 lat temu  zostaùo zapisane we wniosku  
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Rady Soùeckiej Domanowa na,  co byùa aprobata Wójta Gminy. Przypomniaù, ¿e bêd¹c 
radnym równie¿ zgùaszaù  konieczno�ã wykonania tego o�wietlenia dlatego uwa¿a, ¿e nie 
powinno siê obiecywaã skoro wiadomo, ¿e nie zostanie zadanie wykonane. 
Nie wykonano tego o�wietlenia dotychczas , a o�wietla siê drogê krajow¹ , a nie o�wietla siê  
dróg gminnych , które s¹ nieo�wietlone. Podziêkowaù za drogê do pañstwa Szajdów . 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Przypomniaù soùtysowi, ¿e jako byùy radnym i powinien wiedzieã, ¿e jak s¹ �rodki to siê 
zadanie wykonuje.  
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic  
Poinformowaù, ¿e soùtysi w dniu dzisiejszym otrzymali informacje ze Stowarzyszenia Kwiatu 
Lnu o organizowaniu szkolenia n/t maùego projektu� w dniu 15 marca 2011 roku , zachêcaj¹c 
przedstawicieli Rad Soùeckich i soùtysów do uczestniczenia w nim przybli¿aj¹c szczegóùy. 
Radna Zofia Siudak Ciechanowice  
Poinformowaùa Radê Gminy o zamianie tematów w planie pracy Komisji O�wiaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki  z miesi¹ca marca zostaù przesuniêty na miesi¹c kwiecieñ, a z miesi¹ca 
kwietnia na miesi¹c marzec. 
Krystyna Magda  Skarbnik Gminy  
Odniosùa siê d o wypowiedzi soùtysa z Ciechanowic zachêcaj¹c równie¿ soùtysów do wziêcia 
udziaùu w szkoleniu po to, ¿eby nastêpnie sensownie zaplanowaã wydatki w Funduszu 
Soùeckim, które mo¿na na takie zadania wydatkowaã ,  czyli na remont �wietlicy czy jej 
wyposa¿enie. 
Wiadomo, ¿e Gmina wykona w pierwszej kolejno�ci zadania na , które otrzyma zwrot za 
wùo¿one �rodki, które nastêpnie odzyska za, co mo¿na wykonaã inne zadania. Dlatego apeluje 
¿eby fundusze soùeckie wykorzystywaã nie tylko na organizowanie zabaw ale na zadania, 
które pozostan¹. 
Radosùaw Urbañski soùtys z Nadgórnika  
Wypowiedziaù siê w sprawie maj¹cej nast¹piã  rozbudowy �wietlicy , która zdaniem soùtysa 
jest kurnikiem i obecne miejsce  nie nadaje siê zdaniem soùtysa na jej poszerzenie, na co 
przeznaczone jest w bud¿ecie 70 tysiêcy. Przypomniaù obietnice Wójta dot. wykonania w niej 
ùazienki. Zapoznaù siê z dokumentacj¹ i zwróciù siê do pani Skarbnik Gminy czy w tej kwocie 
70 tys jest uwzglêdniona ta ùazienka. Zaproponowaù odsprzedanie po atrakcyjnej cenie swój 
grunt na poszerzenie tej �wietlicy. 
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e to, i¿ jest przeznaczone 70 tysiêcy w bud¿ecie na 
powiêkszenie tej �wietlicy to nie znaczy, ¿e je na siùê trzeba wydaã. Bêdzie przetarg na 
wykonanie i wówczas bêdzie wiadomo jaka to kwota , tym bardziej ¿e po przetargu mo¿e to 
byã mniejsza kwota i przypomniaùa, ¿e ju¿  dwa lata temu zostaùa zrobiona dokumentacja na 
powiêkszenie tej �wietlicy.        
Kazimierz Nowakowski soùtys z Pastewnika 
Zwróciù siê do Przewodnicz¹cego Rady Gminy czy otrzymaù pismo od mieszkañców 
Pastewnika w sprawie dotacji do kursu autobusu PKS relacji Pastewnik Kamienna Góra z 
uwzglêdnieniem wakacji prosz¹c o odpowiedê na pi�mie. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
W odpowiedzi zapoznaù Radê z tre�ci¹ pisma informuj¹c ¿e zostanie udzielona odpowiedê na 
pi�mie zwracaj¹c jednak uwagê, ¿e s¹ to zadania Powiatu. 
Radny Zbigniew Bednarek zapoznaù z sytuacj¹ prawn¹ w tej sprawie.  
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Radny Piotr Gwó¿d¿  Marciszów 
Zwróciù siê o zapoznanie z aktualn¹ sytuacj¹ w sprawie zawalonego mostu na rzece Bóbr w 
Marciszowie w zwi¹zku z pobytem w tej sprawie w Warszawie pana Franciszka Walki 
czùonka Zarz¹du Powiatu. 
Zbigniew Bednarek Radny Powiatu 
W zwi¹zku z tym, ¿e po raz pierwszy w obecnej kadencji uczestniczy w sesji przywitaù 
radnych , soùtysów gratuluj¹c wyboru 
W sprawie pobytu w Warszawie pan Walki poinformowaù , ¿e pan Walka nie przekazaù 
¿adnych wiadomo�ci ze spotkania w Warszawie w sprawie mostu z, którego nic nie 
wyniknêùo. 
Ponadto dodaù, ¿e dziêki zaanga¿owaniu radnego Rada Powiatu popiera t¹ sprawê,  jednak 
brak jest woli ze strony Zarz¹du i  przybli¿yù  szczegóùy sprawy.    
Damian Wójcik Radny Powiatu  
Ustosunkowaù siê do wypowiedzi radnego Zbigniewa Bednarka wskazuj¹c jednak na 
prowadzane dziaùania ze strony Zarz¹du Powiatu w sprawie mostu , choãby ostatnie spotkanie 
z wojewod¹ i starost¹ na miejscu katastrofy. Przypomniaù te¿, ¿e  ju¿ w grudniu 2010 roku 
pieni¹dze na odbudowê mostu zostaùy zapisane w bud¿ecie Powiatu.  
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowice  
Stwierdziù ¿e sprawa jest nie do�ã skutecznie prowadzona. 
Pani Maria Bych radna Powiatu   
Stwierdziùa, ¿e nie mo¿na mówiã, ¿e Starosta nic nie robi , bo caùy czas byùy podejmowane 
dziaùania w sprawie katastrofy i nie jest win¹ Zarz¹du Powiatu, ¿e drugi wniosek nie zostaù 
zaakceptowany. Obecnie informacje na temat mostu s¹ pozytywne  jednak szczegóùów nie 
zna i uwa¿a ¿e nale¿y byã optymist¹ w tej sprawie.     
Radny Piotr Gwó¿d¿ Marciszów 
Przypomniaù o nie przyjêciu dwóch wniosków w sprawie mostu w Ministerstwie oraz ustnych 
przyrzeczeniach w tej sprawie przez Starostwo z , których nie wykonano ¿adnego dlatego 
rozwa¿a zaapelowanie do mieszkañców caùej Gminy o wyj�cie w tej sprawie na ulicê , bo 
sprawa trwa ju¿ trzeci rok , a ze strony  Starosty brak reakcji. 
Zbigniew Bednarek Radny Powiatu 
Poinformowaù, ¿e w sprawie przyjêcia wniosków opinia byùa jedynie ustna i gdyby byùa dobra 
wola Starosty most zostaùby przejêty dawno przez Wójta Gminy Marciszów i odbudowany. 
Zapoznaù tre�ci¹ pisma z jakim zwróciù siê do Starosty , które stanowi zaù-nr 15. 
Poinformowaù te¿ o podjêciu przez Radê Powiatu uchwaùy w sprawie dokonania zmiany 
planowanych dochodów i wydatków bud¿etu oraz zwiêkszenia przychodów powiatu 
kamiennogórskiego na 2011 roku poprzez dokonanie dziwnej zdaniem radnego rzeczy ,a 
minowiec poprzez zapis dotycz¹cy podziaùu nadwy¿ki bud¿etowej która by obowi¹zywaùa w 
pó¿niejszym czasie i z niej ma byã  wydzielone  na most. Podjêto uchwaù o zwiêkszenie 
wydatków bud¿etu o kwotê  430 tys po to, ¿eby zabezpieczyã �rodki na odbudowê mostu. 
Gdyby tego nie zrobili to �rodków by nie byùo jednak radni to zrobili co stanowi nadziejê dla 
radnego, ¿e kwota ta zostaùa zapisana. Taka jest sytuacja na dzieñ dzisiejszy.   
Radny Adam Ry¿owski  
Ustosunkowaù siê do wypowiedzi soùtysa z Nadgórnika w sprawie powiêkszenia �wietlicy 
wiejskiej stwierdzaj¹c, ¿e to nie jest, a¿ takim problemem jak jej utrzymanie. 
Jednak uwa¿a, ¿e nale¿y t¹ �wietlice tak poprawiã a¿eby miaùa takie parametry ¿eby nie 
mo¿na siê jej wstydziã. Zwróciù te¿ uwagê na choãby opalanie �wietlic zapoznaj¹c z sytuacja 
w �wietlicy w Wie�ciszowicach,   co poci¹ga za sob¹ du¿e koszty. 
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Odno�nie sprawy odbudowy mostu uwa¿a, ¿e radni powiatowi powinni zadbaã o to, a¿eby 
kwota 400 tysiêcy znalazùa siê w bud¿ecie, skoro jest w nadwy¿ce  jednak jest to dla radnego 
w¹tpliwe. 
Zapoznaù z tre�ci¹ odpowiedzi w sprawie szkód w Wie�ciszowicach i przypomniaù szczegóùy.  
Podziêkowaù pani Sekretarz Gminy za udostêpniê projektu uchwaùy w sprawie honorowego 
obywatela Gminy Marciszów. 
Zwróciù siê o wyja�nienie w sprawie handlu obwo¿nego na terenie Gminy. 
Jest uchwaùa , która okre�la jednoznacznie w jaki sposób pobiera siê opùaty. 
S¹ tacy , którzy je¿d¿¹ / sprzedaj¹ chleb / i sprzedaj¹ bez opùat nie zachowuj¹c przy tym  
zasad higieny wymaganych przez Sanepid przez, co Gmina jest stratna, dlatego pyta czy mo¿e 
na kwitariusz jaki posiada jako soùtys  pobieraã opùaty zgodnie z uchwaù¹. 
Tym czasem miejscowi sklepikarze s¹ oburzeni , bo trac¹ klientów   
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e mo¿na egzekwowaã z godnie z uchwaù¹. 
Radny poprosiù ¿eby dokonaã kontroli dróg gminnych po zimie i co mo¿na to pousuwaã.  
Poprosiù o przedstawienie sprawozdania za I kwartaù dot. jakie koszty ponosi Gmina po 
przejêciu oczyszczalni w Sêdzisùawiu jak siê to ksztaùtuje. 
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e jest taka mo¿liwo�ã jednak po póùroczu 2011 roku. 
Radny nie wniósù uwagi. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê z zapytaniem czy zwracaj¹ce siê panie z ZSZ w Marciszowie  w sprawie 
podwy¿ki pùac otrzymaùy odpowiedê. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy  zapoznaù z tre�ci¹ odpowiedzi. 
Radny zwróciù siê te¿ w sprawie  nowej remizy w Marciszowie oraz 150 tys z 
przeznaczeniem na nowy samochód , poniewa¿ nie widzi tych pieniêdzy w bud¿ecie i sùyszaù, 
¿e bêdzie umowa z w tej sprawie Bolkowem prosi o wyja�nienie. 
Pani Skarbnik Gminy  
Poinformowaùa, ¿e bêdzie na to  kwota  w wysoko�ci  103 tysi¹ce i nale¿y t¹ inwestycje 
rozpocz¹ã w tym roku. 
Zbigniew Bednarek  Radny Powiatu 
Odpowiedziaù radnemu Ry¿owskiemu, ¿e Rada Powiatu nie mogùa zapisaã kwoty 430 tys z 
przeznaczeniem na most poniewa¿ ich nie ma, po za tym caùy czas jest spùacany dùug szpitala 
powiatowego, co spowodowaùo to, ¿e  zabrano ze szkóù 
Poprosiù o zapraszanie na obrady sesji informuj¹c, ¿e zostawiù w biurze Rady Gminy  numer 
kontaktowy  do siebie.  
Pogratulowaù wyboru soùtysom i wrêczyù informacje o Funduszu Soùeckim.     
Pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy  
Zwróciùa siê o soùtysów, którzy potrzebuj¹ tablicê z napisem soùtys o zgùoszenie tego w 
Urzêdzie Gminy. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Poinformowaù, ¿e najbli¿sza sesja w marcu odbêdzie siê o godzinie 11.00. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
protokoùowaùa                                                           Przewodnicz¹cy Rady Gminy   
Gra¿yna Dudczyk 
Insp.d/s Rady Gminy                                                              Henryk Mazur 
 
 


